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Адрес Owens Corning 
2648 Wagener Road 
Aiken, SC 29801 

Страна South Carolina

ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
Owens Corning is a world leading manufacturer of glass-based non-woven media.

The Owens Corning Non-Woven Technologies business possesses a wealth of experience, expertise and technology but what we are most proud of is
our ability to listen to our customers. It is this ability that allows us to create added value for our customers and reduce cost in the total value chain.

Nearly all of the non-woven products we manufacture are unique for each customer and application. Our business model is grounded in servicing
individual customer needs. We take pride in working closely with our customers to develop value-added solutions and create partnerships that can
transform markets.

Owens Corning offers a wide range of glass mats to be used as facers for acoustical ceiling tiles. Our facers can be used on ceiling panels made from
glass wool, mineral wool, wet felt, wood fibers and gypsum.

Our production process allows us to produce glass non-wovens with an optimum fiber distribution which meets the highest aesthetic requirements of
the industry.

Company Profile of Owens Corning

A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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